

## 乘客請注意

1. 為閣下及其他乘客安全及舒適著想，請遵守下列規則：
  - 1.1 巴士未停定，請勿上落車。
  - 1.2 請於指定閘門上落車。
  - 1.3 上車後，請盡量移步至車廂內部位置。
  - 1.4 為免阻塞閘門通道，請將嬰兒車摺起。
  - 1.5 如非落車，請勿在車廂內走動。
  - 1.6 在車廂內走動或站立時請緊握扶手，有座位時請坐下。如座位設有安全帶，請將安全帶扣上。
  - 1.7 請保持車廂清潔。
  - 1.8 請勿在車廂內飲食。
  - 1.9 請勿攜帶動物上車（陪同失明人士乘車的領行狗隻除外）。
  - 1.10 請讓座予長者、傷殘人士、孕婦及其他有需要人士。
2. 法例嚴禁在車廂內吸煙。
3. 只准攜帶長闊高總和不超過 170 厘米，而任何一邊長度不超過 130 厘米及不含危險品的物件上車。
4. 請自備輔幣或以八達通繳付車費，不設找贖。乘客不可在車廂內向其他乘車者收集巴士車費。
5. 三歲以下兒童，如由成人陪同而不佔座位，可免費乘車，三歲或以上之小童必須繳付車資乘車。
6. 行車班次及路線可能會因應交通或其他情況調整，並不會先行通告。

## NOTES TO PASSENGERS

1. For your own comfort and safety and that of other passengers, please observe the following rules:
  - 1.1 Do not board or alight while the bus is in motion.
  - 1.2 Board or alight through designated doors.
  - 1.3 Move into the bus compartment after boarding.
  - 1.4 Please fold up the pram and do not obstruct the doorways.
  - 1.5 Do not move about inside the bus compartment unless alighting.
  - 1.6 Hold onto the handrails while standing and sit down when seats are available. Fasten the seat belt if one is installed.
  - 1.7 Keep the bus compartment clean.
  - 1.8 Do not eat or drink inside the bus.
  - 1.9 Do not bring any animal/s onto the bus (Except guide dogs accompanied by blind people).
  - 1.10 Please offer your seats to the elderly, disabled, pregnant women and those who need.
2. Smoking on buses are strictly prohibited by law.
3. Total dimensions (L+W+H) of the luggage should not exceed 170 cm with any one side must not exceed 130 cm and dangerous goods are not allowed.
4. Please tender the exact fare or pay by Octopus. No change will be provided. Passengers should not collect bus fares from other passengers inside the bus.
5. Children below the age of 3, if accompanied by an adult and not occupying a seat, will be carried free of charge.
6. The schedule of the bus frequency and routeing may be adjusted subject to the traffic or other conditions without prior notice to the passengers.